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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2015/16:445 Företagsbesök

För en tid sedan ställde jag en skriftlig fråga till Ylva Johansson där jag frågade 
hur många och vilka företag hon har besökt i tjänsten. Svaret på min fråga var 
omfattande och det framhöll hur viktigt det var att företag växte och att fler 
människor kommer i arbete. Dock nämndes inte ett ord om hur många företag, 
eller vilka företag, statsrådet har besökt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknadsminister Ylva 
Johansson:

 

Hur många företag har ministern besökt i tjänsten?

Vilka företag har ministern besökt i tjänsten?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-29
Besvaras senast
2016-03-15


